
Glostrup Boligselskab 
Afdeling 30 - Granskoven 

Granskoven 171, 2600 Glostrup 
 

Referat til bestyrelsesmøde 

Onsdag d. 6.12.22. kl.16:00 

 
Åbent hus: kl.17:00 – 17:30 
 

Tilstede:   Ninett, Chanette, Heidi og Stine 
 

• Godkendelse af dagsorden 
 

• Punkter fra Driftskontoret 

 
 Aktivitetslisten: 

 
• Parkering 

Det er besluttet på afdelingsmødet, at antallet af parkeringslicenser 
skal sættes ned til 2 pr. husstand. Der er afholdt møde med 

City Parkering om at forny alle licenser. GB planlægger udrulning 
af dette, så vi kan følge med administrativt. Møde med 

CoPark 13-12-2022. 
 

• Beboerhusbestyrer 
Der skal findes en beboerhusbestyrer til nogle få timer om ugen. 

GB drøfter den videre proces. 
 

• Varmestyring fælleshuset (Grøn Fond) 

Der er midler i Grøn fond til energibesparende tiltag i fælleshuset. 
Beslutningen afventer afklaring om beboerhusbestyrer. 

 
• Tagrender 

Tagrender + beslag på etagebygninger trænger til at blive skiftet. 
Tilbud 2 er en smule dyrere, men er ifølge driften en mere holdbar 

løsning, da det er tagrender i plast i stedet for stål, som bedre kan 
tåle saltning på svalegangen. AB vælger en løsning, inden arbejdet 

sættes i gang - Er i igangsat. 
 

• Affaldssortering 
Det er besluttet på afdelingsmødet at droppe planerne om 

molokker og gøre den nuværende containerløsning permanent.  
Der skal afholdes et møde med forsyningen for at sikre at 

placeringerne overholder de gældende afstandsregler. Derefter skal 

der findes en løsning på indhegning af de containerøer, der skal 
være. Afventer beslutning om afstandskrav, fra kommunen. 

Containere er flyttet til bagerste del af p-plads. 
 

 
• Ladestandere 



Det er besluttet på afdelingsmødet, at der skal opsættes 
ladestandere til 6 biler. Der er indhentet et tilbud, og er i gang med 

at blive hentet flere - Aftalt at gå videre med DKTV. 
 

• Basketbane 
Der er hentet to tilbud på kant. AB træffer beslutning på næste 

møde. De fundne tilbud er for dyre, der søges en forhåbentlig 
billigere løsning. 

 
• P-pladser 

Mål på p-pladser og pris drøftes på næste møde. Der findes ingen 
lovkrav, kun anbefalinger. 

 
• Beskæring af træer 

GB har henvendt sig til Glostrup Kommune, men har ikke fået svar 

endnu. Udkast er fremsendt til afdelingsbestyrelsen. 
 

• Solceller 
Der foregår en afklaring af fordelingen af den producerede strøm i 

nr. 173. AB får nærmere orientering, når det er afklaret. 
 

• Punkter til Driftskontoret 
 

• Tagrender 
Arbejdet er sat i gang 

 
• Affaldssortering 

Vi afventer at tage det op på næste møde, når 
afdelingskonsulenten deltager på næste møde, da vi stadig ikke 

har modtaget de sidste fraktioner 

 
• Ladestandere 

Hvad er status på processen? 
 

• Basketbane 
Vi har ikke hørt noget nyt fra GB. Hvad sker der i processen?  

 
• Beskæring af træer 

Hvornår bliver skrivelsen sendt ud? 
 

• Solceller 
Hvad er nyt sagen? 

 
• Opfølgning af sager 

 

• Nyt fra formanden 
 

• Økonomistatus 
 

• Evt. 


